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KVALT § 65

 Kokoomuksen valtuustoryhmä jätti kaupunginvaltuustolle 11.12.2019
valtuustoaloitteen varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen poistamisesta.

Aloite on liitteenä nro 2.

Kaupunginvaltuusto: Kaupunginvaltuusto kävi aloitteen pohjalta
lähetekeskustelun ja päätti lähettää sen kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 

KHALL § 393

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus lähettää aloitteen sivistys- ja
hyvinvointilautakunnalle, jonka toimialaan varhaiskasvatus kuuluu.

Kaupunginhallitus: Hyväksyttiin yksimielisesti.

Merkittiin, että kokous keskeytettiin tämän pykälän käsittelyn jälkeen klo
20.17-20.22 väliseksi ajaksi. 

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta § 5

Sivistys- ja kulttuurijohtaja: Sivistys- ja hyvinvointilautakunta esittää kau pun gin-
hal li tuk sel le, että varhaiskasvatuksen maksuttomuuden kehitystä ja käyt töön ot-
toa seurataan mm. kokeilukuntien tuloksien pohjalta ja tässä vaiheessa Ou lai nen
ei lähde mukaan maksuttomaan varhaiskasvatukseen.

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta: Sivistys- ja hyvinvointilautakunta päätti jättää
asian pöydälle. Sivistys- ja hyvinvointilautakunta järjestää iltakoulun
asiantuntijoiden kanssa Oulaisten VaKa:n järjestämisestä ja maksuttomuudesta.
Asia käsitellään iltakoulun jälkeen seuraavassa lautakunnan kokouksessa.
Iltakoulun pidetään 12.2.2020.

Saija Juusola poistui kokouksesta klo 18:07.
Sivistys- ja hyvinvointilautakunta § 25

Sivistys- ja kulttuurijohtaja: Sivistys- ja hyvinvointi lautakunnan iltakoulussa käy-



dyn lähetekeskustelun perusteella lautakunta esittää kau pun gin hal li tuk sel le, että
varhaiskasvatuksen maksuttomuuteen ei tässä vaiheessa lähdetä.

Keskustelun kuluessa Anne Hannus teki vastaesityksen, jossa hän esitti, että
maksuttoman varhaiskasvatuksen selvittämistä jatketaan ja se otetaan käyttöön
soveliaassa aikataulussa. Hannuksen esitystä ei kannatettu.

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta: Sivistys- ja hyvinvointi lautakunnan iltakoulussa
käy dyn lähetekeskustelun perusteella lautakunta esittää kau pun gin hal li tuk sel le,
että varhaiskasvatuksen maksuttomuuteen ei tässä vaiheessa lähdetä.

Anne Hannus jätti päätöksestä eriävän mielipiteen liite 3.


